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Maastricht, 26 februari 2024 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van 50PLUS inzake Kamerbrief 29-01-2024. 

 
Geacht college, 

 
Bij RIB 04-02-2024 is de gemeenteraad geïnformeerd over de kamerbrief die Staatssecretaris Heijnen 
op 29-01-2024 heeft verstuurd naar de Tweede Kamer, waarmee zij de Tweede Kamer informeert 
over de stand van zaken rondom de zero-emissiezones Stadslogistiek (ZES). 
De kamerbrief noemt onder meer; 
- Zonder harmonisering zullen gemeenten ieder onder eigen voorwaarden een zero-emissiezone 
invoeren en weet geen ondernemer meer waar hij aan toe is. 
- Het is al met al zaak meer actief en centraal te sturen op een verantwoorde implementatie. 
- Het enige waar het beleid de motie (Erkens c.s.) niet in tegemoet komt, is het ontheffen of 
uitzonderen van mkb’ers met voertuigen met emissieklasse 4 of lager. 
- Dit terugdraaien zou een stap terug in de tijd zijn en betekent dat de luchtkwaliteit in steden ernstig 
zou verslechteren. 
 
De Motie "ontheffing ambulante handel" 19-12-2023 is aangenomen de gemeenteraad van 
Maastricht. 
Het besluit: De gemeente Maastricht een algemene, lokale ontheffing voor de zero-emissie zone 
verleend tot 2030 voor de ambulante handel. 
 
De fractie van partij 50PLUS Maastricht heeft de volgende vragen: 
De kamerbrief geeft nadrukkelijk aan dat harmonisatie noodzakelijk is. 

1. Onderschrijft het college de zorg van de Staatssecretaris over het ontstaan van een 
lappendeken regels? 

 
Een ontheffing niet tegemoetkomt aan emissieklasse 4 of lager. De motie d.d. 19-12-2023 
"ontheffing ambulante handel" heeft het over een ALGEMENE lokale ontheffing. 

2. Doorkruist deze "algemene" ontheffing het beleid van de Staatssecretaris? Zo neen, waarom 
niet? 

 
3. Door dit terug te draaien (lees: een motie met algemene ontheffing) een stap terug zou zijn 

en betekent dat de luchtkwaliteit ernstig zal verslechteren? 
4. Is het college het met de Staatssecretaris eens? Zo neen, waarom niet? 

 
Met vriendelijke groet, 
Willy Bronckers  
Bennie van Est 
50PLUS Maastricht 
 

 

 


